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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

OBCE NOVOŤ, KONANÉHO DŇA 30. septembra 2022 
 
 
 

Prítomní: Mgr. Radoslav Kozák, PhD. – starosta obce, Andrea Javorová – hlavná kontrolórka obce, 
Bc. Michal Godiš – prednosta, štatutár Technických služieb 
 
Prítomní poslanci: Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová 
(príchod 16:52), Jozef Kovalčík, Stanislav Mikolajčík, Ing. Daniel Mikolajčík, Ing. Dávid Makúch 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková  
 
Neprítomní poslanci: MUDr. Mária Vojtkuliaková  
 
Prítomní zamestnanci OcÚ: Bc. Elena Dibdiaková, Jozefína Jendrašíková, Kristína 
Zavoďančíková, Marta Nodžáková, Mgr. Katarína Ondreková, Beáta Bulvasová 
 
Hostia: Mgr. Ľuboš Paták, JUDr. Linda Terkaničová, Miroslav Hladek, Justína Hladeková st., Mgr. 
Justína Hladeková ml.,  
 
K bodu 1: 
Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Novoť (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce Mgr. 
Radoslav Kozák, PhD. (ďalej len „Starosta“), ktorý privítal všetkých prítomných.  Konštatoval, že 
zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov – OZ je teda 
uznášaniaschopné. Ďalej predniesol návrh programu rokovania OZ: 
 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Informácie o plnení uznesení  
4. Správy z komisií 

      5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Novoť 2021/2022 
      6. Zmena rozpočtu k 29.09.2022 
      7. Žiadosť o zámenu a kúpu obecných pozemkov 
      8. Prevod vlastníctva majetku obce  
      9. Kúpa pozemkov pod výstavbu miestnych komunikácií 
     10. Žiadosť o odkúpenie traktorovej vlečky 
     11. Žiadosť o pripojenie  k verejnej kanalizácii 
     12. Žiadosť o prenájom bytového priestoru 
     13. Schválenie žiadostí o príspevok na stravovanie 
     14. Rôzne  
     15. Interpelácie poslancov 
     16. Záver  

 
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania podľa  pozvánky  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
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Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková ) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 

  
V úvode stretnutia starosta informoval prítomných poslancov a hostí, že z rokovania bude 
vyhotovený zvukový záznam pre potreby zápisnice. Taktiež bude v zápisnici menovite uvedené 
hlasovanie poslancov o uzneseniach prijatých OZ.  
 
K bodu 2 
Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
 
Starosta poveril za zapisovateľku Bc. Elenu Dibdiakovú.  
Za overovateľov zápisnice určil p. Štefana Judiaka a Ing. Dávida Makúcha 
Za návrhovú komisiu určil p. Zuzanu Šustekovú, Emíliu Sekerášovú a PhDr. Máriu Kondelovú 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková )   
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 3 
Informácie o plnení uznesení 
 
Pani kontrolórka vykonala priebežnú kontrolu uznesení z minulého OZ, ktoré  sa konalo 26.8.2022. 
 
Uznesenie č. 812/2022 – Žiadosť Milana Jakubjaka na odkúpenie pozemku, bol schválený spôsob 
prevodu majetku, dnes budeme schvaľovať samotný prevod  
 
Uznesenie č. 816/2022 – Filip Lavor (výkup pozemkov pod MK)  a 817/2022 – Michal Serdel 
(výkup pozemkov pod MK)   – uznesenia sú v štádiu riešenia, čakáme na vypracovanie zmlúv 
 
Uznesenie č. 818/2022 – Žiadosť o odvodnenie cesty, kanalizačnú prípojku žiadateľa Štefan Ovšák 
– žiadosť je v poradovníku žiadateľov 
 
Uznesenie č. 824/2022 – Spolufinancovanie projektu „Dotácia na podporu plnenia funkcií rodiny“  
Prednosta – táto dotácia sa týka detských ihrísk, dotácia je schválená, je potrebné vybrať firmu, 
ktorá to bude realizovať a vypracovať GP na konkrétnu lokalitu, v ktorej sa budú ihriská stavať 
 
Uznesenie č. 825/2022 – Žiadosť o rozšírenie verejného vodovodu žiadateľov Radovan Serdel 
a manž. Mária – žiadosť je v poradovníku žiadateľov 
 
Uznesenie č. 826/2022 – Sťažnosť na rozšírenie a zároveň výstavbu miestnej cestnej komunikácie 
sťažovateľky Mgr. Oľgy Durčákovej – situáciu riešila komisia pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
 
Kontrolórka – žiadosti o vybudovanie kanalizácie – Franek, Zavoďan a Smolár sú v poradovníku 
žiadateľov 
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Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu z kontroly o plnení uznesení z minulého 
rokovania OZ 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 4 
Správy z komisií 
 
Komisia  pre financie, rozpočet a výstavbu  
Zuzana Šusteková – predseda komisie pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
Finančná komisia mala od posledného OZ 2 zasadnutia –  09.09.2022. Na komisii sme riešili 
sťažnosť Mgr. Oľgy Durčákovej k rozšíreniu a výstavbe MK Bolek – Durčáková. Na komisiu 
dostali pozvánku všetci účastníci pozemkov susediacich s miestnou komunikáciou -  p. č. 119 a aj 
geodet Jozef Brandys. Bolo zistené, že pri vymeriavaní sa nebrala do úvahy genéza miestnej cesty. 
Pôvodná cesta cca 2,4 m, bola v minulosti zrealizovaná len z jednej strany pozemkov. Po vzájomnej 
diskusii sa prítomní dohodli na nasledovnom riešení: 
- Nová cesta bude v šírke 6m, po 3m z oboch strán 
- Zo strany pozemkov Pavol Bolek, Štefan Bulák, Mgr. Oľga Durčáková, Marián Klimčík 

a Michal Subjak bola pôvodná šírka cesty cca 2,4m, po dohode na komisii súhlasia s rozšírením 
cesty o 0,6m 

- Zo strany pozemkov Gabriela Jendrašíková, Ján Jaňák, František Subjak a Jozef Subjak , 
vlastníci už pustili do novej cesty 2m a súhlasia s rozšírením cesty o 1m 

 
Do budúcnosti prosíme OcÚ prizvať k rozšíreniu MK majiteľov pozemkov. Na druhom zasadnutí 
28.09.2022 sme riešili nájomný vzťah Mária Šimiaková. Poslancom bola poslaná zápisnica 
z komisie, kde je podrobne rozpísaný postup. Táto situácia je stále v štádiu riešenia. 
 
 
Zámer predaja majetku obce – Škoda Fabia a prívesná motorová striekačka 
Na zverejnený zámer predaja majetku obce – prívesná motorová striekačka nebola doručená žiadna 
ponuka na kúpu. Komisia navrhuje vyradiť majetok likvidáciou. 
Na zverejnený zámer predaja majetku obce – Fabia Combi 6Y boli doručené dve obálky. Komisia 
na základe podmienok vybrala ako úspešného záujemcu: Agrovex Novoť – družstvo. 
 
 
Žiadosť o odkúpenie traktorovej vlečky, Návrh na zmenu rozpočtu obce k 29.09.2022 
Žiadosť a návrh na zmenu rozpočtu sú samostatným bodom dnešného rokovania OZ. 
 
 
Územný plán obce Novoť 
Gočovci priniesli návrh územného plánu, ktorý sa doručí do Žiliny na kontrolu, je prísľub, že do 
konca roka bude skontrolovaný. Ing. Jozef Kuchťák vysvetlil, že tento územný plán je veľmi 
okresaný, čo sa týka územia obce, z toho dôvodu bude potrebné spolu so schválením schváliť aj 
dodatok územného plánu na jeho doplnenie. 
 
 
 



Strana | 4  
 

 
Rôzne 
Komisia poveruje prednostu, aby pracoval na úlohe kolaudácie doposiaľ neskolaudovaného 
obecného majetku, aby sa mohol zaradiť do majetku obce a nebol v stave rozpracovania. 
 
 
 
Komisia sociálnych vecí a školstva 
Stanislav Mikolajčík – predseda komisie sociálnych vecí a školstva 

 
Komisia od posledného obecného zastupiteľstva nezasadala. Dostali sme iba dva podnety, kvôli 
tomu sme nezvolávali komisiu. Žiadosti o príspevok na stravovanie boli jednoznačné, nakoľko 
spĺňali všetky náležitosti. Odvolanie firmy IMCO POWER ohľadom neschválenia nájmu nie je 
v našej kompetencii riešiť, pretože sa nejedná o sociálny prípad. Žiadosti o príspevok na 
stravovanie  budeme riešiť v samostatnom bode na dnešnom zasadnutí OZ. 
 
 
 
 Komisia  životného prostredia. Verejného poriadku,  kultúry a športu 
Emília Sekerášová – predseda komisie životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu 
 
Predseda komisie p. Sekerášová uviedla, že zasadali jedenkrát a to 14.09.2022. Na komisiu bola 
doručená žiadosť o vybudovanie kanalizácie p. Kovaľa. Komisia zhodnotila, že pripojenie ku 
kanalizácii si občania robia svojpomocne. Táto žiadosť je samostatným bodom rokovania OZ. 
Komisia sa opätovne zaoberala žiadosťami o odkúp a výmenu obecných pozemkov žiadateľov 
Dušan Mikolajčík, Ján Bernaťák, Justína Hladeková Štefan Serdel s manželkou. 
 
 
Žiadosť p. Dušana Mikolajčíka -  komisia zhodnotila, tak ako v minulosti , tento pozemok 
neodpredať, nakoľko odpredajom vzniknú spory medzi vlastníkmi susedných parciel. Zámenu 
pozemkov p. Mikolajčíka je možné prehodnotiť. 
 
Žiadosť o odkup a zámenu pozemkov Ján Bernaťák a Štefan Serdel s manželkou – tieto žiadosti 
doporučila komisia schváliť. 
 
Odkup pozemku Justína Hladeková – komisia sa na podnet p. Hládekovej opätovne vrátila ku 
žiadosti o vrátenie parcely, ktorá im bola v minulosti vyvlastnená. Nakoľko prípad sa rieši dlhé 
roky, žiadame OZ o rozhodné vyjadrenie k danej situácii. Táto žiadosť je samostatným bodom 
rokovania OZ  
 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu Komisie pre financie, rozpočet a výstavbu, 
Správu Komisie sociálnych vecí a školstva a Správu Komisie životného prostredia, verejného 
poriadku, kultúry a športu  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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K bodu 5 
Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Novoť 2021/2022 
 
Pán starosta odovzdal slovo riaditeľovi ZŠ s MŠ Novoť Mgr. Ľubošovi Patákovi, ktorý predniesol 
Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Novoť za rok 2021/2022. 

 

   Mgr. Ľubošovi Paták 
 

Minulý školský rok bol náročný, hlavne kvôli pandémii koronavírusu. V podstate od začiatku 
októbra boli obmedzenia vo vyučovaní. Bolo to stresujúce, situácia sa menila z hodiny na hodiny.  
Stále prichádzali nové informácie. Aj pre učiteľov to bolo veľmi  vyčerpávajúce, veľa kolegov 
vypadlo kvôli nákaze, museli ísť do karantény a my sme museli zabezpečiť zastupovanie. Čo sa 
týka výsledkov - boli dobré, aj napriek tomu, že vyučovanie prebiehalo v kombinácii s dištančnou 
formou. Na stredné školy sa dostali všetci žiaci. Čo sa týka prospechu,  prospeli všetci žiaci 
a zníženú známku zo správania nemal nikto. Testovanie žiakov bolo v apríli (9. ročník) a v máji 
(5.ročník). Deviataci mali rozlúčkový večierok, opatrenia boli také, že to našťastie umožňovali. 
Učitelia robili minimálnu prácu pri organizovaní večierka, žiaci si pripravovali všetko sami od 
občerstvenia, zábavy, výzdoby, programu...Bola to pekná spoločenská udalosť, samozrejme bez 
alkoholu. Čo sa týka súťaži olympiád aj tam sme dosiahli pekné výsledky. Športové súťaže neboli 
povolené skoro vôbec. Určite vyučovanie prebiehalo lepšie ako prvý alebo druhý rok počas 
pandémie. 

Doplňujúce otázky: 
Jozef Kovalčík – chcem sa opýtať prečo je taký nepomer pri napomenutí učiteľom, žiaci: 1-4 dve 
napomenutia a žiaci 5-9 štyridsať napomenutí? 
Mgr. Ľuboš Paták – je to jasné, je to spôsobené vekom. Starší žiaci „vymyslia toho viacej“. 
Zuzana Šusteková –  na Rade školy sme riešili  žuvacie tabaky, keby ste to vysvetlili poslancom 
Mgr. Ľuboš Paták -  u nás na škole sme to nejak nepostrehli. Na Slovensku sa to rozmohlo počas 
korony, keď sa nosili rúška. Učitelia nevedeli či žujú žuvačku alebo niečo iné. My sme si to 
zapracovali do školského poriadku, že je to u nás na škole zakázané. 
Jozef Florek – ako máme zmluvne zabezpečené vykurovanie na toto obdobie? 
Mgr. Ľuboš Paták – dá sa povedať, že sa nás to veľmi netýka. Ceny energie nám od januára zdvihli 
o tisíc mesačne, takže sme to teraz moc nepocítili. Do konca kalendárneho roka máme zazmluvnenú 
cenu paliva. Nevieme ako sa vyvinie cena po novom roku. Kúriť sme už začali, ale je to také viac 
menej temperovanie zatiaľ, ešte nemrzne. 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Novoť 
2021/2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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K bodu 6 
Zmena rozpočtu k 29.9.2022 
 
Starosta odovzdal slovo ekonómke  p. Jozefíne Jendrašíkovej, ktorá  jednotlivo vysvetlila všetky 
položky Zmeny rozpočtu.  
 
Diskusia:  
Poslanci sa informovali na tieto položky Zmeny rozpočtu: 
 
Stanislav Mikolajčík – koľko dohromady nás vyšla „hrudka“ ? 
Jozefína Jendrašíková – 7028 plus 2091 eur 
Zuzana Šusteková – je skolaudované ihrisko na Podešťanskej, 
Jozefína Jendrašíková – je skolaudované 
Bc. Michal Godiš – bude potrebné urobiť tam odvodnenie pozemku 
Jozef Florek – treba tam jemný makadamový posyp 
Zuzana Šusteková – čo sa týka položky Podporná činnosť na mzdy a príplatky a odmeny, kde bolo 
navýšenie, sme hľadali dôvod navýšenia na finančnej komisii (pribudli zamestnanci zo zrušenej 
prevádzky z r. 2021, navýšenie miezd o 3%, príplatok za covid v r. 2021, odmeny zo zmluvy 
vyššieho stupňa.......). Od skončenia prevádzky sú 5 zamestnanci navyše. 
Jozef Florek – po terajších prepočtoch je to navýšenie miezd asi správne 
Stanislav Mikolajčík – takéto podstatné zmeny treba konzultovať dopredu, v priebehu roka, nie na 
poslednú chvíľu 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Zmenu rozpočtu obce Novoť k 29.09.2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Zmenu rozpočtu obce Novoť k 29.09.2022  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. 
Daniel Mikolajčík, , Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková) 
Proti: 1 (Stanislav Mikolajčík)               
Zdržali sa: 0 

 
 
K bodu 7 
Žiadosť o zámenu a kúpu obecných pozemkov 
 
 
- Žiadosť o odkúpenie pozemku: žiadateľa: Dušan Mikolajčík, Novoť č. 668 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o odkúpenie pozemku: žiadateľa Dušan Mikolajčík, 
Novoť č. 668 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 0 



Strana | 7  
 

Proti: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Zuzana Šusteková)   
Zdržali sa: 1 (Emília Sekerášová) 
 

Uznesenie nebolo prijaté 
 
 
- Predbežný súhlas zámeny pozemkov žiadateľa: Ján Bernaťák, Novoť č. 31 

 
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Predbežný súhlas zámeny pozemkov žiadateľa: Ján Bernaťák, 
Novoť č. 31 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
- Predbežný súhlas zámeny pozemkov žiadateľov: Štefan Serdel a manželka Jana Serdelová , obaja 

bytom Novoť č. 189 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Predbežný súhlas zámeny pozemkov žiadateľov: Štefan Serdel 
a manželka Jana Serdelová, obaja bytom Novoť č. 189 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
- Žiadosť o odkúpenie časti pozemku z obecných parciel registra „C“ č. 6649/27 a 6649/16: žiadateľky: 

Justína Hladeková, Novoť č. 130 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o odkúpenie časti pozemku z obecných parciel registra 
„C“ č. 6649/27 a 6649/16 žiadateľky: Justína Hladeková, bytom Novoť č. 130 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 2 (Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová,) 
Proti: 4 (Jozef Kovalčík, Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík) 
Zdržali sa: 4 (Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, Jozef Florek, Štefan Judiak) 
 

Uznesenie nebolo prijaté 
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K bodu 8 
Prevod vlastníctva majetku obce 
 
- Milan Jakubjak, Novoť č. 136 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Prevod majetku obce Novoť  ako prípad hodný osobitného 
zreteľa – predaj pozemku, a to nasledovne: parcela registra C-KN 6638/4 – zastavaná plocha o  
výmere 242 m2 , ktorá vznikla podľa GP č. 13/2022 zo dňa 14.1.2022, vyhotoveného spoločnosťou 
Brandys, s. r. o., Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo, do vlastníctva kupujúceho Jakubjak 
Milan, rod. Jakubjak, Novoť č. 136, SR  
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, , Ing. Dávid 
Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková) 
Proti: 1 (Jozef Kovalčík)               
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 9 
Kúpa pozemkov pod výstavbu miestnych komunikácií 
 
- Jozef Smolár a manželka Monika Smolárová rod. Michlíková 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 4871, a to: 
- parcela č. 5485/145 druh pozemku trvalý trávny porast  o výmere 87 m2 

 
od predávajúceho: 
Jozef Smolár, rod. Smolár, trvale bytom 029 55 Novoť č. 296 a  
Monika Smolárová, rod. Michlíková, trvale bytom 029 55 Novoť č. 296  
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, t. 
j. za celkovú kúpnu cenu 176, 61 EUR. 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
- Radovan Veselovský rod. Veselovský 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 2335, a to: 
- parcela č. 5101/110 druh pozemku orná pôda  o výmere 33 m2 
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od predávajúceho: 
Radovan Veselovský, rod. Veselovský, trvale bytom 029 55 Novoť č. 162 
 
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, t. 
j. za celkovú kúpnu cenu 66,99 EUR. 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
- Mgr. Eva Maruščáková rod. Gešvandtnerová 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej 
komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 4097, a to: 
 
- parcela č. 6900/10 druh pozemku trvalý trávny porast o výmere 263 m2, a to v podiele 1/4 
- parcela č. 6900/9 druh pozemku orná pôda o výmere 280 m2, a to v podiele 1/4 
 

od predávajúceho: 
Mgr. Eva Maruščáková, rod. Gešvandtnerová, trvale bytom 029 63 Mútne, Mútňanská Píla 633 
 
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 10 
Žiadosť o odkúpenie traktorovej vlečky 
 
Zuzana Šusteková – predseda komisie pre financie, rozpočet a výstavbu - obec Oravská Lesná si 
podala žiadosť o odkúpenie traktorovej vlečky, žiadosť sme na komisii preberali a zhodli sme sa na 
tom, že vlečku nebudeme odpredávať. 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o odkúpenie traktorovej vlečky žiadateľa: Obec 
Oravská Lesná. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 0 
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Proti 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková)                     
Zdržali sa: 0 
 

Uznesenie nebolo prijaté                                     
 
 
K bodu 11 
Žiadosť o pripojenie k verejnej kanalizácii Štefan Kovaľ 
 
Emília Sekerášová  - predseda komisie životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu – 
žiadosť sme na komisii riešili, občania sa ku kanalizácii pripájajú sami 
Prednosta – to je iba prípojka, nie ďalšia vetva kanalizácie, musia sa pripojiť na vlastné náklady, 
obec môže byť iba súčinná 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o pripojenie k verejnej kanalizácii žiadateľa: Štefan 
Kovaľ, Barutová 999, 029 55 Novoť 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 0 
Proti 9 (Jozef Florek, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Dávid 
Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková)                    
Zdržali sa: 1 (Štefan Judiak) 
 

Uznesenie nebolo prijaté                                     
 
 
K bodu 12  
Žiadosť o prenájom bytového priestoru IMCO POWER 
 
Stanislav Mikolajčík – predseda komisie sociálnych vecí a školstva – my prideľujeme byty na 
základe zlej sociálnej situácie, toto sme na komisii opätovne neriešili. Toto nie je vec sociálnej 
komisie, poslanci môžu rozhodnúť ako chcú. 
Jozef Florek – je to na zváženie, ak byt nie je využívaný 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o prenájom bytového priestoru žiadateľa: IMCO 
POWER 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 5 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Daniel Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková)     
Proti: 2 (Stanislav Mikolajčík, PhDr. Mária Kondelová)  
Zdržali sa: 3 (Jozef Kovalčík, Ing. Jozef Kondela, Ing. Dávid Makúch)   
                                                                

Uznesenie nebolo prijaté                                     
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K bodu 13 
Schválenie žiadostí o príspevok na stravovanie 
Stanislav Mikolajčík – predseda komisie sociálnych vecí a školstva – žiadatelia spĺňajú kritéria o 
príspevok na stravovanie 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosti o príspevok na stravovanie žiadateľov v zmysle VZN 
1/2017 o poskytovaní finančného príspevku pri narodení dieťaťa, o poskytovaní finančného 
príspevku študentom, talentovaným deťom, dôchodcom a o poskytovaní finančného 
príspevku na stravovanie fyzickej osoby   a následne dodatku k VZN č. 1/2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková)     
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 14 
Rôzne 
 

-  Žiadosť o pomoc pri vyriešení problému s úzkou prístupovou cestou k rodinným domom 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o pomoc pri vyriešení problému s úzkou 
prístupovou cestou k rodinným domom a stavebným pozemkom a poveruje obecný úrad zamerať 
spomínanú prístupovú cestu. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková)     
Proti: 0          
Zdržali sa: 0 
 

- Vyradenie majetku  
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Vyradenie neupotrebiteľného majetku – prívesná motorová 
striekačka 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Dávid Makúch, Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana 
Šusteková)     
Proti: 0          
Zdržali sa: 0 
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K bodu 15 
Interpelácie poslancov 
 

- Lampa pri moste ku kostolu 
 

Ing. Dávid Makúch – bude sa riešiť lampa pri Jednote ku kostolu? 
Prednosta – bude sa to riešiť 
 
 

- Najstaršia socha v Novoti 
 
Jozef Kovalčík – ako je na tom najstaršia socha v Novoti z roku 1800 
Starosta – na  zimu ju demontujeme a na jar sa opravená osadí, reštaurátor nám to sľúbil urobiť 
 
 
 
K bodu 17 
Záver 
Nakoľko už neboli žiadne otázky, starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil o 20:30 hod. 
 
 
 
V Novoti, 30. augusta 2022 
 
 
 
 
 
………………………………………   ……………………………………… 
       Mgr. Radoslav Kozák, PhD.          Bc. Michal Godiš 
             starosta obce Novoť                                              prednosta OcÚ 
 
 
 
 Overovatelia zápisnice:     ……………………………………… 
                         Štefan Judiak 
 
 
 
 
        ……………………………………… 
                      Ing. Dávid Makúch 
 
 
 
 
  Zapísala:                                                  ……………………………………… 
                    Bc. Elena Dibdiaková 
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